
ZÁPISNICA
zo zasadnutia ekonomickej komisie AS FEI STU v Bratislave dňa 17. júna 2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny
ospravedlnený: Ing. Pavol Bisták, PhD.

Zoznam podkladov predložených na rokovanie:

1. Výročná správa o činnosti Fakulty elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave za 
obdobie od 1. februára 2018 do 31. januára 2019 a Výročná správa o hospodárení 
Fakulty elektrotechniky a informatiky STU za rok 2018

Program rokovania:
1. Prerokovanie a príprava stanoviska EK k materiálu „Výročná správa o činnosti Fakulty 

elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave za obdobie od 1. februára 2018 do 31. 
januára 2019 a Výročná správa o hospodárení Fakulty elektrotechniky a informatiky 
STU za rok 2018“.

K bodu 1 programu:
Doc. Beláň požiadal tajomníka FEI STU Mgr. Mikloviča o vstupný komentár k predloženej 
Výročnej správe o hospodárení Fakulty elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave za rok 
2018.

Mgr. Miklovič uviedol, že v predloženej správe sú rozdiely oproti schválenému rozpočtu na rok 
2018, spôsobené skutočnosťou, že jednotlivé pracoviská nepresne/nevedia naplánovať čerpanie 
a príjmy pri zostavovaní rozpočtu. Ďalej skonštatoval, že preúčtovávanie v rámci zákaziek sa 
znížilo na minimum. V rámci roku 2018 boli upravené priestory prvého kontaktu. Boli 
prerobené laboratóriá niektorých ústavov a riešili sa predovšetkým havarijné stavy na fakulte.

Doc. Beláň otvoril diskusiu k predloženej Výročnej správe:

V rámci diskusie sa prof. Hotový informoval na rozdiel medzi plánom a skutočnosťou 
a schvaľovanie týchto rozdielov. Ďalej sa informoval ohľadne platenia nájmov zo strany 
študentských organizácií.

Doc. Beláň požiadal o vysvetlenie nejasnej formulácie na str. 90 ohľadne nákladov na energie 
a nákladov na oblasť ostatných služieb. Tajomník Mgr. Miklovič prisľúbil vysvetlenie v rámci 
rokovania AS FEI STU. Ďalej sa doc. Beláň informoval na pracovisko „Spolupráca s praxou“ 
uvedené v tab. 3. str. 95.

Po skončení diskusie doc. Beláň navrhol stanovisko ekonomickej komisie:

Ekonomická komisia prerokovala Výročnú správu o činnosti Fakulty elektrotechniky a 
informatiky STU v Bratislave za obdobie od 1. februára 2018 do 31. januára 2019 a Výročnú 
správa o hospodárení Fakulty elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave za rok 2018 
a odporúča AS FEI STU predložené správy schváliť.

Následne dal hlasovať o navrhnutom stanovisku:

Počet prítomných členov ekonomickej komisie AS FEI STU: 4

Za predložený návrh stanoviska hlasovalo: 4

Proti návrhu hlasovalo: 0

Zdržali sa hlasovania: 0
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Doc. Beláň konštatoval, že stanovisko ekonomickej komisie bolo prijaté jednohlasne.

Stanovisko ekonomickej komisie:
Ekonomická komisia prerokovala Výročnú správu o činnosti Fakulty elektrotechniky a 
informatiky STU v Bratislave za obdobie od 1. februára 2018 do 31. januára 2019 a Výročnú 
správa o hospodárení Fakulty elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave za rok 2018 
a odporúča AS FEI STU predložené správy schváliť.

V Bratislave dňa 17. júna 2019 

Zapísal doc. Ing. Anton Beláň, PhD.
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Prezenčná listina

zo zasadnutia ekonomickej komisie AS FEI STU dňa 17. júna 2019 

Členovia ekonomickej komisie: Podpis

1. doc. Ing. Beláň Anton, PhD. ......

2. Ing. Bisták Pavol, PhD. ......

3. prof. Ing. Pavlovičová Jarmila, PhD. .......

4. prof. Ing. Hotový Ivan, DrSc.  f.

5. doc. Ing. Vajda Ján, CSc. .......

6. Ing. Hanic Michal .......

7. Bc. Jakúbek Andrej ......................................

Hostia:

Meno, priezvisko Podpis

8.

9.

10.

11.

12.

13.

14.

15.

16.

17.

18.

19.

20. 

21.

22.


